
 

                                                                                   
 

 

Råd för funktionshinderfrågor 

vid idrottsnämnden och Stockholm 

Globe Arena Fastigheter AB 

Protokoll nr 4/2023  

  

 

 

   
 

 Tid Onsdagen 17 maj 2023  

kl. 14:00-15:50 
 

  

 Plats Idrottsförvaltningen Palmfelt Center, Lokal Simhallen 

Palmfeltsvägen 5 i Johanneshov 

 

 

Justerat 2023-05-29 

                           
   

 ________________                      _________________ 
Dolores Back                                         Teresa Melin 

 

Närvarande: 

 Dolores Back (Neuroförbundet Stockholm)                                  

Eva Söderbärj (För barn, unga och vuxna med utvecklingsstörning, 

FUB Stockholm)                         

Jan Delvert (Storstockholms lokalförening av 

Personskadeförbundet, RTP)                                                                                           

Teresa Melin (Astma & Allergiföreningen i Stockholm med omnejd) 

 

Carina Braun, avdelningschef 

Marie Norrberg, rådssekreterare  

Jenny Åhsberger, samordnare § 5 

Louice Persson & Ruben Wennerberg, idrottsplanerare § 5 

Niklas Pettersson, avdelningschef § 6 

 

  
Dagordning 
 

 § 1. 
Fastställande av dagordning 
Dagordningen godkändes. 

  

 
§ 2. 
Val av protokollsjusterare 
Teresa Melin utsågs att tillsammans med Dolores Back justera 
dagens protokoll. 

  

 
§ 3. 
Föregående protokoll 

- Stabilare stolar i foajén på Palmfelt Center har ställts ut då 
rådet har påpekat att sittplatserna inte är anpassade för 
rörelsehindrade 

- Robert Sköld återkommer efter sommaren med besked om 
rådets medskick på spåret i Hellasgården. Spåret är inte 
helt klart då en kurva blev för snäv och behöver göras om. 



   

 
  

 

 

                                                                                                                             
 

 

- Återkoppling angående rådets fråga om att få medverka på 
utbildningsinsatser för förvaltningens personal. Carina 
Braun meddelar att då det är interna utbildningar för 
förvaltningens personal så är det inte möjligt för rådet att 
delta samt att utbildningarna ofta sker i anslutning till 
arbetsplatsträffar.  

- Förvaltningen har köpt in en mobil hörslinga som kommer 
finnas på plats till nästa rådsmöte. 

- Studiebesök kan bli aktuellt senare i höst om nämnden så 
önskar. Förvaltningen återkommer om det blir aktuellt. 

 
 

 § 4 
Protokoll från fastighetsnämnden och 
miljö- och hälsoskyddsnämndens funktionshinderråd 
Protokollet lades till handlingarna. 
 
 
§ 5.  
Presentation av kommande uppdrag med rådet som 
referensgrupp 
Jenny Åhsberger, samordnare. Fortsättning av presentation från 
rådsmötet den 24 april (Bilaga 1) 
 
Uppdrag: 

- Aktiviteter för vuxna inom LSS. Öka antalet aktiviteter på 
biblioteken och guidningar. Fortsätta att bredda utbudet av 
helgaktiviteter och kontinuerligt informera målgruppen om 
fritidsutbudet, om idrotts- och motionsutbudet. Även 
undersöka möjligheterna för en intressegrupp för 
fritidsombudssamordnare inom LSS-verksamheter  
 

- Fortsätta utveckla fler sociala aktiviteter för seniorer som 
bor i LSS-bostad för att motverka isolering genom samar-
beten med aktörer inom civilsamhället 
 

Jenny frågade om rådet har synpunkter kring förutsättningar för att 
ta till sig digital information i LSS bostäderna.  
Rådet påpekade att utanförskapet ökas när informationen endast 
går ut digitalt. Rådet anser att det digitala ska vara ett komplement 
men inte ersätta pappersutskick. 
 
Förvaltningen önskar medskick från rådet om förutsättningar för 
målgruppen att ta emot digital information om kultur- och 
fritidsutbudet samt om guidningar på lätt svenska på museer. 
Eventuella medskick mejlas till Jenny Åhsberger 
jenny.ahsberger@stockholm.se 
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Louice Persson och Ruben Wennerberg, idrottsplanerare 
planeringsenheten (Bilaga 2) 
 
Uppdrag: 

- Idrottsnämnden ska i samarbete med 
exploateringsnämnden utreda hur Högdalstopparna kan 
utvecklas till ett attraktivt och öppet frilufts- och 
rekreationsområde 
 

- Idrottsnämnden ska tillsammans med kommunstyrelsen, 
fastighetsnämnden, stadsbyggnadsnämnden och 
exploateringsnämnden ta fram förslag på förbättrad 
samordning för den strategiska planeringen av idrottsytor 
 

Förvaltningen efterfrågar eventuella medskick från rådet på hur 
området vid Högdalstopparna kan förbättras när det gäller 
tillgänglighet för personer med funktionsnedsättning. 
Några förslag från rådet som inkom på mötet: 
 

- Bra kommunikationer till området 
- Tillgängliga leder från t.ex. tunnelbana samt mellan de olika 

aktiviteterna i området som dessutom är hårdgjorda 
- Tillgängliga orienteringstavlor, både taktila och för 

normalseende uppsatta i lämplig höjd 
- Digitala kartor 
- Tillgänglighet för tandemcyklar och trehjulingar, dvs 

hårdgjorda gång- och cykelvägar 
- Pictogrambilder på skyltar 
- RWC-toaletter  
- Tillgängliga grillplatser 

 - Parkeringsplatser i området, samt öronmärkta för färdtjänst 
och för personer med handikapptillstånd 

 
Övriga medskick mejlas till Louice Persson 
louice.persson@stockholm.se 

 
Eventuella medskick på trägolv vad gäller specifika platser eller 
synpunkter mejlas till Ruben Wennerberg 
ruben.wennerberg@stockholm.se 

 
Rådet önskar en dragning om kommande anläggningsprojekt. 

 
 § 6. 

Dragning om Simskola och Gym 
- Niklas Pettersson, avdelningschef idrottsverksamhet 

inomhus (Bilaga 3) 
 

Simskola – ca 550 grupper från 140 grundskolor. 
Skolklasserna kommer 15 gånger per termin på simskola. 
 
Särskilda satsningar på simskola – stor satsning på vattenvana för 
barn i förskoleklass. Förvaltningen ser stora vinster med att börja 
tidigt med vattenvana. 

mailto:louice.persson@stockholm.se
mailto:ruben.wennerberg@stockholm.se


   

 
  

 

 

                                                                                                                             
 

 

Även särskilda satsningar på barn i årskurs 4 och 5 där 
förvaltningen ser att simkunnigheten är lägre.  
Samt för barn i årskurs 6-9 där kravet är att kunna simma 200 
meter för att få gymnasiebehörighet. 
 
Simskola för personer med lindrigare funktionsnedsättning finns i 
flera av stadens simhallar. Där är verksamheten uppdelad i tre 
olika grupper, 5-9 år, 10-15 år samt vuxna.  
 
Gym finns på stadens alla simhallar förutom på Kronobergsbadet. 
I flera gym finns tillgängliga och anpassade gymmaskiner för 
personer med rörelsebegränsning, det innebär att 
gymmet har minst tre anpassade träningsmaskiner. 
 
De senaste åren har utbudet för personer med 
funktionsnedsättningar ökat och för dessa erbjuds 
tillgänglighetsanpassad maskinpark. 
 
 
§ 7. 
Övrigt 
Framöver kommer årsplaneringen att biläggas till dagordningen 
som skickas ut till rådet inför varje rådsmöte. 
 
Rådet undrar över vilka datum som gäller för idrottsnämndens  
sammanträden under 2023. Datumen som gäller är: 
23 maj 
20 juni 
26 september 
24 oktober 
14 november 
12 december 
 
 
 
 
 
Vid protokollet 
 
Marie Norrberg 
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